
Základní	a	mateřská	škola	Chýně,	okres	Praha-západ,	Za	školou	55,	253	01	
Hostivice,	tel:	702 155 417,	skola@zschyne.cz 

ŠKOLSKÁ	RADA	
 

Zápis	z	23.	zasedání	Školské	rady	ZŠ	Chýně	 
 

Datum	konání:	23.	3.	2017 
Místo	konání:	sborovna,	Základní	škola	Chýně 
Zahájení	zasedání:	18:00	hod. 
Přítomni:	 Tereza	Čápová	

Stanislav	Barek	
Mgr.	Miluše	Janotová 

	 	 Mgr.	Kateřina	Buncík	
	 	 Pavla	Růžková 

Mgr.	Jaroslav	Novák	–	ředitel	školy	
Nepřítomni:		 Mgr.	Zuzana	Čermáková	
 
 
Schválení	programu,	zapisovatele	a	ověřovatele. 
Školská	rada	schvaluje	 
Zapisovatel:	Miluše	Janotová 
Ověřovatel:	Tereza	Čápová 
 
Program	jednání:	

1. Návrh	koncepce	nového	ŠVP	pro	1.	stupeň	
2. Vnitřní	řád	družiny	
3. Možnosti	poskytování	zdravotní	péče	ve	škole	
4. Kritéria	pro	zápis	do	1.	tříd	
5. Informace	o	personálním	stavu	
6. Různé	

Pro:	5 
Proti:	0 
Návrh	usnesení	byl	schválen. 
 
Kontrola	zápisu	z	minulého	zasedání	a	kontrola	úkolů. 
Zápis	byl	zkontrolován,	odsouhlasen	a	podepsán.	 
Kontrola	úkolu	z	minula:	viz	bod	1)	programu.	
	
1. Návrh	koncepce	nového	ŠVP	pro	1.	stupeň	

• Proběhla	diskuse	nad	návrhem,	který	členové	ŠR	obdrželi	mailem	od	ředitele	ZŠ.	
• Členové	ŠR	se	shodli,	že	koncepce	je	dobře	zpracována,	řešilo	se	několik	připomínek:	

o Více	zohlednit,	jak	škola	vychází	vstříc	dětem	s	potřebou	podpůrných	opatření	
o Je	potřeba	ohlídat	zákonné	požadavky,	které	jsou	na	školy	kladeny	
o Důraz	na	komunitního	koordinátora	
o Důraz	na	profesionalitu	učitelů	i	ostatních	pracovníků	

• Reakce	pana	ředitele:	Základ	pro	plnění	paragrafu	16	Školského	zákona	máme,	je	to	
výchovná	poradkyně	a	školní	psycholog.	Jak	rozvíjet	nadané	děti,	to	zatím	řešíme.	V	tuto	
chvíli	je	to	hlavně	nabídkou	kroužků,	na	úrovni	hodin	různou	úrovní	výuky,	pracuje	se	na	
tom.	

• Proběhla	také	diskuse	nad	pojmem	komunitní	škola	a	vizí	školy.		
• Ředitel	školy	informoval	ŠR,	že	ŠVP	bylo	již	představeno	všem	pedagogům	a	bude	platit	

pro	1.	třídy	od	září	2017.	Do	Velikonoc	se	rozhodne,	jestli	a	jak	se	nějaké	principy	dají	
převést	i	do	vyšších	tříd.	



	
2. Vnitřní	řád	družiny	

• Vnitřní	řád	je	hotový,	v	tuto	chvíli	probíhá	druhé	kolo	připomínek.	
• Termín	dodání	vnitřního	řádu	ŠR:	do	18.	4.	2017	

	
3. Možnosti	poskytování	zdravotní	péče	ve	škole	

• Tereza	Čápová	informovala	o	tom,	co	zjistila	o	možnostech,	za	jakých	lze	žákům	školy	
či	školky	poskytovat	zdravotní	péči	a	podávat	léky.	Týká	se	to	dětí,	které	léky	
potřebují	pravidelně,	nejedná	se	o	případy	akutních	problémů	a	nesmí	to	vyžadovat	
odbornou	způsobilost	učitele.	T.	Čápová	pošle	zjištěné	informace	ostatním,	bude	na	
řediteli	školy,	zda	toto	umožní.	V	současné	době	je	ve	školním	řádu	MŠ	popsáno,	že	
podávat	léky	nelze.	ŠR	navrhuje	doplnit	do	školního	řádu	text	ve	stylu	„…	o	
výjimkách	jednají	rodiče	s	ředitelem	školy“.	

4. Kritéria	přijímání	do	1.	tříd	
• Vyšla	nová	kritéria,	ve	kterých	je	upraveno,	že	přednost	mají	děti,	které	jsou	

přihlášeny	k	trvalému	pobytu	před	1.	březnem	2017,	před	těmi,	kteří	jsou	přihlášené	
po	tomto	datu,	s	tím,	že	při	větším	počtu	žádostí	bude	vybíráno	losem.	Byl	vznesen	
dotaz	na	ředitele	školy,	zda	nová	kritéria	nejsou	diskriminační.	Ředitel	školy	
informoval	členy	ŠR,	že	počet	přihlášek	v	tuto	chvíli	nepřevyšuje	počet	míst	ve	škole.	
Změna	kritérií	vychází	z	doporučení	ombudsmana	a	MŠMT.	

	
5. Personální	situace	

• Stav	pro	příští	školní	rok	je	v	zásadě	pokrytý,	družina	a	školník	se	nadále	řeší.	
• V	tuto	chvíli	je	již	potvrzené,	že	se	bude	dělit	současná	4.	třída	

	
6. Různé	

• Špatná	informovanost	o	organizaci	tematických	dnů	a	výletů	–	pan	ředitel	si	je	
problému	vědom,	řeší	to	s	pedagogy	

• Dodržování	hodin	rozvrhu	–	pokud	některá	třída	chodí	na	oběd	standardně	dříve	či	
později,	mělo	by	to	být	někde	napsané,	aby	se	tomu	rodiče	mohli	v	případě	
vyzvedávání	dětí	přizpůsobit	

• Problémy	s	parkováním	u	školky	–	bude	řešeno	příště,	a	to	primárně	se	zástupci	
zřizovatele.	

• Kolize	termínů	Čarodějnic	ve	školce	a	semináře	pro	rodiče	–	ŠR	navrhuje	změnu	
termínu	konání	semináře	

• Zahraniční	partnerství	–	T.	Čápová	zjišťovala	možnosti	ohledně	zahraničního	
partnerství,	informace	může	poslat	v	případě	zájmu	do	mailu	

• ŠR	děkuje	řediteli	za	skvělou	Akci	Dobrý	skutek.	Pan	ředitel	poděkoval	Klubu	rodičů	
za	sbírku	pro	azylový	dům,	kterou	klub	zorganizoval	právě	v	rámci	akce	Dobrý	
skutek.	

• Předsedkyně	ŠR	navrhla	přizvat	na	začátek	příštího	jednání	zástupce	Klubu	rodičů,	
ostatní	členové	rady	souhlasili.	

	
Jednání	Školské	rady	ukončila	předsedkyně	ve	20:10	hod.	Příští	zasedání	je	naplánováno	na	
3.	května	2017	v	18.00. 
 
Tereza	Čápová,	předsedkyně	Školské	rady……………………………………………………. 
 
Mgr.	Kateřina	Buncík	…………………………………………………………… 
 
Mgr.	Miluše	Janotová	………………………………………………………………. 
 
Standa	Barek	…………………………………………………………………………..	
	
Pavla	Růžková	……………………………………………………………………………….	
	


